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Generalforsamling den 16. marts 2022 kl. 19.00 i cafeteriet FFK hallen, Flade Engvej 8. 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent. 

2. Aflæggelse af årsberetning for det senest forløbne år. 

3. Forelæggelse til godkendelse af det af bestyrelsen underskrevne og af revisoren reviderede 

årsregnskab. 

4. Indkomne forslag (skal være bestyrelsen skriftlig i hænde inden den 20. februar 2022). 

5. Valg af medlemmer til bestyrelsen. Søren Nielsen og Kristian Nielsen er på valg. 

6. Valg af suppleanter til bestyrelsen. John Kingo Christensen og Susanne Wiis Bregnhøj. John 

Kingo Christensen er på valg. 

7. Valg af revisor og suppleant for denne. 

8. Fastsættelse af det årlige medlemsbidrag. 

9. Eventuelt 
 

Formanden bød de 30 fremmødte medlemmer velkommen. 

Ad 1. Jesper refererede til Facebookopslaget ang. valg af dirigent. Der var ikke på forhånd noget 

tilsagn. Wendy Brämer tilbød sig opgaven og blev enstemmigt valgt til dirigent. Wendy 

takkede for valget og konstaterede, at generalforsamlingen var lovlig indvarslet og derfor 

beslutningsdygtig. 

Ad 2. Formanden fremlagde årsberetningen.  

Der var ingen bemærkninger, og beretningen blev enstemmigt godkendt. 

Ad 3. Kristian fremlagde regnskab for grundejerforeningen samt snerydningsfonden og gennem-

gik det for generalforsamlingen. 

Der blev spurgt til vore SparNord aktier. Er der planer om at sælge dem? Kristian svarede, 

at der er ikke i øjeblikket var planer om dette. 

Regnskabet blev enstemmigt godkendt. 

Ad 4. Der var et forslag fra forrige år. Det var et forslag om, at grundejerforeningen skulle fore-

tage rensning af brøndene på stikvejene. Forslagsstilleren mente, der kunne være en øko-

nomisk gevinst i at gøre dette i fællesskab. Jesper forelagde bestyrelsens holdning og anbe-

falede at forkaste forslaget, da det er de enkelte grundejeres opgave selv at vedligeholde 

brøndene på de private stikveje. I tilfælde af reparation af brønde, kunne det blive en stor 

udgift for grundejerforeningen, hvis forslaget blev vedtaget. Efter afstemning blev forsla-

get forkastet med 1 stemme imod. 

Ad 5. Genvalg. 

Ad 6. Kim Madsen, Skyttevej 20 blev valgt som suppleant. 

Ad 7. Jette Christensen, Damsgaardsvej 52 blev valgt til revisor. Kirsten Vilhelmsen, Skyttevej 

45 til revisorsuppleant. 

Ad 8. Kristian gennemgik budgettet for 2022. På dette grundlag anbefalede bestyrelsen uændret 

årligt kontingent på 300,00kr. Dette blev vedtaget. 

Ad 9. Et medlem spurgte til højden af læbæltet mod Flade Engvej. Hvilken højde skal læbæltet 

klippet til? Vedkommende syntes, at højden varierede en del. Søren svarede, at man for-



Grundejerforeningen Flade Engvej Vest 

(www.fladeengvejvest.dk) 

Ved salg af bolig opfordrer grundejerforeningen sælger til at informere køber om det tvungne medlemskab af grundejer-

foreningen. Se mere på www.fladeengvejvest.dk 

 

Side 2 af 2 

søgte at få en højde på 180cm, men det kunne svinge noget på grund af terrænvariationer. 

Et andet medlem gav positivt udtryk for det udførte arbejde med klipningen. 

Der er i området steder, hvor de private hække er efterhånden noget bredde således, at 

hækkenes bredde går ind over det tilstødende fortov. Jesper oplyste, at her havde grund-

ejerforeningen ingen bemyndigelse til at sanktionere, men anbefalede beboerne at kontakte 

kommunen. Dog opfordrede Jesper de enkelte grundejere til at klippe hækkene således, de 

ikke blev for brede til gene for gående på fortovet. 

Wendy havde bemærket, at der ved hendes bolig var forholdsvis meget efterladenskab fra 

hunde. Kristian svarede hertil, at grundejerforeningen har opstillet skraldespande til formå-

let, men har ikke stillet hundeposer til rådighed. 

På et spørgsmål ang. containere, oplyste Jacob datoerne, hvornår disse bliver opstillet. Se i 

øvrigt vores hjemmeside 

Generalforsamlingen sluttede kl. 20.00 med efterfølgende lettere traktement. 
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